
 

BR-03.0012.14.26.1.2020 

Protokół nr 26/2020 

z posiedzenia Komisji Innowacji i Wykorzystania Funduszy Unijnych  
odbytego w dniu 29 czerwca 2020 roku 

w formie zdalnej. 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Łukasz Sęk przewodniczący Komisji 
Innowacji i Wykorzystania Funduszy Unijnych Rady Miasta Krakowa , udział wzięli 
członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu,  

Przewodniczący  Komisji  po stwierdzeniu quorum pozwalającego na 
podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 16.00 otworzył posiedzenie  Komisji w 
formie zdalnej.  

Komisja przyjęła porządek posiedzenia bez uwag . 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia  
2. Uzgodnienie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta 

Krakowa wotum zaufania – druk Nr 1279. 
Zaproszeni Goście: 

Dyrektor Wydziału Strategii, Planowania i Monitorowania Inwestycji – Janusz 
Moskwa. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Strategii, Planowania i Monitorowania 
Inwestycji – Piotr Wierzchosławski. 

4. Opiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Krakowa za 2019 w 
zakresie merytorycznego działania Komisji. 
Zaproszeni Goście: 

Skarbnik Miasta – Małgorzata Okarmus. 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – Tomasz Tylek. 

Dyrektor Wydziału Strategii, Planowania i Monitorowania Inwestycji – Janusz 
Moskwa. 

5. Sprawy bieżące. 
6. Oświadczenia i komunikaty. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad.3. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta 

Krakowa wotum zaufania – druk Nr 1279. 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi 
Miasta Krakowa wotum zaufania – druk Nr 1279.  

Janusz Moskwa, dyrektor Wydziału Strategii, Planowania i Monitorowania Inwestycji, 

podsumował wykorzystanie funduszy unijnych w związku ze sprawozdaniem z realizacji 

budżetu. Plan dochodów z UE na 31 grudnia 2019 r. wynosił 239 mln 620 tys. zł. 

Wykonanie na koniec roku wyniosło ok. 60 proc. Jak podkreślił Janusz Moskwa 

niewykonanie 100 proc. nie wiązało się z utratą reszty dochodów, a jedynie z 

przedłużeniem czasu na ich wykonanie. Jeśli chodzi o największe inwestycje, które będą 

kontynuowane w latach późniejszych to jest to tramwaj do Górki Narodowej i 

przebudowa al. 29 Listopada, modernizacja torowisk tramwajowych, a także parking 

P&R w Swoszowicach.  Z kolei – jak podkreślił Janusz Moskwa – drobniejsze wydatki 

wykonano w 95 proc. Mowa też była o Raporcie o stanie Gminy, który Prezydent złożył 

po raz drugi w historii. Jak mówił dyrektor Moskwa, Raport został złożony w 

ustawowym terminie, w tym roku został on poszerzony – na prośbę radnych – o 

zestawienie wydatków dzielnic. Znalazła się w nim także część poświęcona Budżetowi 

Obywatelskiemu. Znajdują się w nim również syntetyczne informacje dotyczące 

wykorzystania funduszy unijnych.  

Piotr Wierzchosławski, zastępca dyrektora wydziału dodał, że intencją twórców 

raportu było jak najlepsze zobrazowanie ciągłości działań gminy na tle lat poprzednich. 

Natomiast nową rzeczą w raporcie są sparametryzowane programy strategiczne. Radny 

Łukasz Sęk pytał, czy na pewno nie jesteśmy na etapie utraty finansowania na realizację 

któregokolwiek z zadań. Jak zapewnił dyrektor Moskwa, nie ma obecnie takiego 

zagrożenia. Natomiast jeśli pewne inwestycje przesunięte zostaną na rok kolejny, takie 

zagrożenie prawdopodobnie może się pojawić. 

 
Ad.4. 
Opiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Krakowa za 2019 w zakresie 
merytorycznego działania Komisji. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta 
Krakowa za 2019 w zakresie merytorycznego działania Komisji. 
 
Ad.5. 

Sprawy bieżące - brak 

Ad. 6. 
Oświadczenia, komunikaty. 
Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 
Zamknięcie posiedzenia. 
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Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji o godzinie 18.30 
zamknął posiedzenie. 

 
Prowadzący posiedzenie 

Przewodniczący Komisji Innowacji 
i Wykorzystania Funduszy 
Unijnych   Rady Miasta    Krakowa 

                                                                                                                                          
                                                                                                                                             Łukasz Sęk 
 
 
Protokołował: 
Paweł Drożniak 
 


